
   
 

 

 
Protokół nr 8/2024 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miasta Płocka, 
które odbyło się 16 grudnia 2024 roku 

 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.30 
Posiedzenie zakończyło się o godz. 15.59 

 
Stan członków Komisji Gospodarki Komunalnej – 9 
Obecnych – 8 
 
Lista obecności członków komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Spotkaniu przewodniczyła Pani Anna Derlukiewicz – Przewodnicząca Komisji 
Gospodarki Komunalnej. 
 
1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej z 25 listopada 2024 
roku. 
3. Sprawozdanie z Programu Ochrony Środowiska za lata 2022 i 2023. 
4. Informacja o funkcjonowaniu Strefy Płatnego Parkowania za okres od 1 października 2023 
do 31 października 2024 roku. Ocena problemów stanu aktualnego. Propozycje modyfikacji.  
5. Perspektywy programu „Mieszkania na start”. 
6. Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących 
sprawach: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2051 (druk 
nr 175),  

2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024 (druk nr 176), 
3) przyjęcia dla Gminy-Miasto Płock Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 

Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych na lata 2025-2029 (druk nr 171), 
4) przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miasta Płocka na 2025 rok (druk  

nr 166), 
5) przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miasta Płocka na 2025 rok (druk nr 167), 
6) wydzierżawienia w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy-Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Otolińskiej (obr. 6) (druk  
nr 169), 

7) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt Gminy-Miasto Płock w roku 2025” (druk nr 170), 

8) zmian w Statutach Osiedli Miasta Płocka (druk nr 172). 
7. Sprawy różne. 
8. Zakończenie posiedzenia.  
 
Obrady rozpoczęła Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki 
Komunalnej, która powiedziała: „Dzień dobry. Witam Państwa bardzo serdecznie na 
dzisiejszym posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej. Witam prezesów spółek miejskich. 
Witam Pana prezydenta Artura Zielińskiego. Witam kierowników i dyrektorów komórek 
merytorycznych Urzędu Miasta Płocka i witam Państwa radnych oraz wszystkich, którzy nas 
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oglądają online. Zanim przejdziemy do przyjęcia dzisiejszego porządku obrad mamy… 
musimy sprawdzić swoją obecność, więc bardzo proszę o zaznaczenie swojej obecności na 
tabletach.”  
 
Wynik głosowania (sprawdzenie obecności): 
7 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej stwierdziła 
kworum. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Jeszcze zanim przegłosujemy porządek dzisiejszego posiedzenia mamy 
dwa punkty do wprowadzenia do porządku obrad. Pierwszy jest to… dotyczy… jest 
pomieszczony… uchwała pomieszczona na druku numer 178 w sprawie zmiany Uchwały  
nr 436/XXV/2020 Rady Miasta Płocka z dnia 26 listopada 2020 roku w sprawie wyznaczenia 
obszaru i granic aglomeracji Płock. I kto z Państwa radnych jest za wprowadzeniem uchwały 
pomieszczonej na druku numer 178? Bardzo proszę.” 
 
Wynik głosowania (wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały na druku nr 178): 
7 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Porządek posiedzenia został przyjęty. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Proszę o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 
pomieszczonego na druku numer 183 w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej  
w Uchwale nr 161/VII/2024 Rady Miasta Płocka z dnia 28 listopada bieżącego roku w sprawie 
określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych budżetu obywatelskiego  
z mieszkańcami Płocka. Kto z Państwa radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do 
dzisiejszego porządku, czyli projektu uchwały pomieszczonego na druku numer 183?” 
 
Wynik głosowania (wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały na druku nr 183): 
7 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Porządek posiedzenia został przyjęty. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Teraz przejdziemy do przyjęcia zmienionego porządku obrad. Kto  
z Państwa radnych jest za przyjęciem porządku obrad, kto jest przeciw, ewentualnie 
wstrzymał się od głosu? Bardzo proszę.” 
 
Wynik głosowania (porządek obrad): 
7 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Po przegłosowaniu przyjęto następujący porządek obrad: 
1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej z 25 listopada 2024 
roku. 
3. Sprawozdanie z Programu Ochrony Środowiska za lata 2022 i 2023. 
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4. Informacja o funkcjonowaniu Strefy Płatnego Parkowania za okres od 1 października 2023 
do 31 października 2024 roku. Ocena problemów stanu aktualnego. Propozycje modyfikacji.  
5. Perspektywy programu „Mieszkania na start”. 
6. Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących 
sprawach: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2051 (druk 
nr 175), 

2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024 (druk nr 176), 
3) przyjęcia dla Gminy-Miasto Płock Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 

Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych na lata 2025-2029 (druk nr 171), 
4) w sprawie zmiany Uchwały Nr 436/XXV/2020 Rady Miasta Płocka z dnia 26 listopada 

2020 r. w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Płock (druk nr 178), 
5) przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miasta Płocka na 2025 rok (druk nr 166), 
6) przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miasta Płocka na 2025 rok (druk nr 167), 
7) wydzierżawienia w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy-Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Otolińskiej (obr. 6) (druk  
nr 169), 

8) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt Gminy-Miasto Płock w roku 2025” (druk nr 170), 

9) zmian w Statutach Osiedli Miasta Płocka (druk nr 172), 
10) sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr 161/VII/2024 Rady Miasta 

Płocka z dnia 28 listopada 2024 r. w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania 
konsultacji społecznych budżetu obywatelskiego z mieszkańcami Płocka (druk nr 183). 

7. Sprawy różne. 
8. Zakończenie posiedzenia. 
 
Ad pkt. 2 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej z 25 listopada 
2024 roku. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy Państwo radni macie uwagi do tego protokołu? Jeśli nie ma, proponuję przejdźmy do 
głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu z dnia 25 listopada 
bieżącego roku? Bardzo proszę o zagłosowanie.” 
 
Wynik głosowania: 
7 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Protokół nr 6/2024 z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej został przyjęty.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Przepraszam widzę, że dotarł do nas Pan skarbnik. Witam serdecznie. 
Witam też Panią dyrektor – Panią Dorotę Kolczyńską. Ale witam też również Pana sekretarza. 
Przepraszam najmocniej, że nie zauważyłam wcześniej. Kolejny punkt dotyczy sprawozdania 
z Programu Ochrony Środowiska za lata 2022 i 2023.” 
 
Ad pkt. 3 
Sprawozdanie z Programu Ochrony Środowiska za lata 2022 i 2023. 
 
Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Rozumiem, że Pan przewodniczący ma już pytania. Bardzo proszę.” 
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Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję 
bardzo, Pani przewodnicząca. Jedno pytanie do załącznika numer 2 do tego dokumentu. 
Załącznik numer 2, strona 4 tego załącznika. Mamy tam wskaźniki monitorowania stopnia 
realizacji Programu ochrony środowiska dla miasta Płocka na lata 2016-2022 za rok 2022.  
I na stronie 4 mamy na dole podpunkt… punkt 37 dotyczący ilości zakładów dużego ryzyka 
wystąpienia awarii przemysłowej i mamy zapis, że w roku 2022 mieliśmy trzy incydenty 
dotyczące zdarzeń rejestrowanych jako zdarzenia o znamionach poważnej awarii, a z boku 
we wnioskach, czyli ta prawa kolumna, jest taki tekst: w latach 2016-2017 nie było zdarzeń 
zarejestrowanych. Czy według autorów to jest właściwa treść? Sprawdźcie, upewnijcie 
Państwo się, bo nie za bardzo rozumiem dlaczego piszemy tu o 2016-2017, a nie na przykład 
2016-2021, gdyż ten dokument dotyczy 2022-2023 lat. Jeżeli to nie jest omyłka i celowa jest 
ta informacja to tylko bym prosił podanie dlaczego, chyba że chcieliśmy po prostu pokazać, 
że kiedyś nie było tych awarii w ogóle. A jeżeli dysponujecie Państwo rozbiciem tych 
przypadków na lata 2016-2021 to prosiłbym jak nie dzisiaj to może przed jutrzejszą komisją 
chociaż.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Widzę, że już tutaj do mównicy przyszła Pani dyrektor, więc bardzo 
prosimy o udzielenie odpowiedzi.” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „Pani Przewodnicząca! Panie Przewodniczący! Jeżeli chodzi o ten zapis  
2026-2017 odnosi się…” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „2016.” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „… 2016-2017 odnosi się do programu ochrony środowiska za ten okres  
i po prostu została taka data wpisana. Wiem, że sprawozdajemy za 2022 i 2023, niemniej 
jednak w tych latach wcześniejszych… Być może jeszcze sprawdzę czy to nie jest tutaj 
literówka, ale tak nam się wydaje… znaczy tak mi się wydaje, że to chodziło o te wnioski 
dotyczące tego materiału, że wcześniej nie było i teraz też nie ma.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Natomiast 
niezależnie od tego prosiłbym, żeby jak nie przed…” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „Wyjaśnię jutro.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „… jutrzejszą 
komisją to przed sesją, ponieważ to jest program… punkt sesyjny, żeby… Akurat to są ważne 
zdarzenia niebezpieczne dla miasta Płocka, żeby z poszczególnych lat zaczynając od 2016…” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „Dobrze, ja tutaj zweryfikuję…” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „… 2022…” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „… te 2016, 2017 czy to było 2022-2023.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „… zwłaszcza, 
że ta z roku 2022 bardzo jest niepokojąca, prawda? To chyba był rekordowy… rekordowa 
ilość…” 
 
Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 
powiedziała: „Tak.” 
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Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję 
bardzo.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Ja również dziękuję. Jeśli nie ma więcej pytań, proponuję przejdźmy do głosowania. Kto  
z Państwa radnych jest za pozytywną opinią przygotowanego materiału?” 
 
Wynik głosowania: 
7 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Materiał został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
Ad pkt. 4 
Informacja o funkcjonowaniu Strefy Płatnego Parkowania za okres  
od 1 października 2023 do 31 października 2024 roku. Ocena problemów stanu 
aktualnego. Propozycje modyfikacji.  
 
Materiał stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„To nie jest temat sesyjny, więc nie będzie poddany pod głosowanie, ale widzę, że jest Pan 
dyrektor, więc możemy zadawać pytania. Jeśli Państwo macie pytania, bardzo proszę. Bardzo 
proszę, Panie przewodniczący.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Ja nie 
ukrywam, że od pytań liczbowych zacząłem już nękać Pan dyrektora gdy jeszcze nie było 
komisji, ale tu mi wyjaśnił pewne kwestie. Natomiast prosiłbym – jak gdyby powiązana 
informacja z tym materiałem – prosiłbym o przybliżenie w dwóch-trzech zdaniach jak 
wygląda współpraca pomiędzy osobami kontrolującymi, którzy chyba pracują w Komunikacji 
Miejskiej, o ile się nie mylę, albo w MZD, ale chyba w Komunikacji Miejskiej na pewno, którzy 
chodzą, kontrolują czy pojazdy zaparkowane w strefie mają opłacony czas postoju a… ze 
strażnikami miejskimi. Czyli – powiedzmy że – panowie chodzący dostrzegają, że jest jakaś 
nieprawidłowość inna niż brak wykupionego biletu, czyli parkowanie w miejscu 
niedozwolonym, ale w sąsiedztwie strefy parkowania. Czy i jakie działania dalej się toczą? 
Dziękuję.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Panie dyrektorze, jeśli mogłabym prosić o udzielenie odpowiedzi.” 
 
Pan Jacek Ambroziak Dyrektor Wydziału Transportu Publicznego i Inżynierii Ruchu 
Drogowego powiedział: „Dzień dobry Państwu. Znaczy, generalnie ja tej informacji nie 
posiadam, ale za chwilę wykonam telefon do Pani prezes czy są takie wspólne działania ze 
strażą miejską właśnie, że chodzą te osoby, które sprawdzają bilety i czy wtedy ewentualnie 
jest jakiś kanał porozumiewania się, żeby straż miejska mogła interweniować w terenie.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję 
bardzo. I od razu też bym prosił Panie dyrektorze gdyby się okazało, że jednak nie ma jakiejś 
procedury współpracy między Państwem to w mojej ocenie jest ona bardzo potrzebna i to 
jest potrzebna praktycznie z poziomu komórki pewnie Pana dyrektora, żeby tego typu 
procedurę stworzyć. Dziękuję.” 
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Pan Jacek Ambroziak Dyrektor Wydziału Transportu Publicznego i Inżynierii Ruchu 
Drogowego powiedział: „To jak będę miał to poproszę o głos najwyżej.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dobrze. Dziękuję bardzo. Tak, a to nie jest – tak jak powiedziałam – nie jest temat sesyjny, 
więc możemy wrócić w każdej chwili. Jeśli nie ma więcej pytań, przechodzimy – proszę 
Państwa – do kolejnego punktu.” 
 
Ad pkt. 5 
Perspektywy programu „Mieszkania na start”. 
 
Materiał stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„I to również nie jest temat sesyjny, więc nie będzie poddany pod głosowanie, ale Państwo 
radni możecie zadawać pytania, bo też widzę, że jest na sali Pan dyrektor, jest i Pani 
kierownik, ale jest również Pan prezydent Piotr Dyśkiewicz. Witam serdecznie, bo  
– przepraszam – też chyba nie przywitałam. Przepraszam najmocniej. Czy są jakieś pytania, 
proszę Państwa, do tego punktu? Bardzo proszę, Panie przewodniczący.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Szanowni 
Państwo, ja przypomnę Państwu, iż decyzją rady miasta z roku chyba 2016, przynajmniej od 
2016 roku wynajmujemy mieszkania w programie Mieszkania na start, w zasadach wynajmu, 
które są zatwierdzone przez radę miasta jest zapis – ja go teraz odczytam, jeden z zapisów, 
ale ten akurat jest bardzo istotny i na czasie – lokale Mieszkań na start podnajmujemy na 
czas oznaczony 5 lat, z lokatorem lub współlokatorem mogą być zawarte umowy podnajmu 
maksymalnie na okres 10 lat, przy czym do czasu tego dolicza się okresy zamieszkania bez 
tytułu prawnego w czasie poprzedzającym zawarcie kolejnych umów. Czyli powoli zbliżamy 
się, szanowni Państwo, do tego okresu 10 lat. W 2026 roku pierwsi najemcy z pierwszego 
bloku, z pierwszego budynku właśnie zetkną się z tym terminem. Stąd moje pytanie, które 
zadaję po raz kolejny i pewnie jeszcze kilka razy będę w roku 2025 zadawał, a mianowicie 
czy planujecie Państwo modyfikację zasad wynajmu lokalu w kontekście tego zapisu? Jeśli nie 
to rozumiem, że spokojnie możemy funkcjonować jak funkcjonujemy teraz i wiemy, że po  
10 latach państwo będą musieli opuścić lokale, a my nowych najemców Mieszkania na start 
będziemy mogli na ich miejsce wprowadzić. Natomiast jeżeli byłyby plany modyfikacji w tym 
zakresie to sygnalizuję po raz kolejny, że chyba najwyższa pora, żebyśmy jako miasto, jako 
radni otrzymali projekt w tym zakresie, żebyśmy mieli nad czym się pochylić, podyskutować. 
Dziękuję.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję również. Nie wiem, Panie dyrektorze, czy Pan się ustosunkuje? Pan prezydent. 
Zapraszam serdecznie.” 
 
Pan Piotr Dyśkiewicz Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Komunalnych powiedział: „Pani 
Przewodnicząca! Panie Przewodniczący! Rozmawialiśmy rzeczywiście na ten temat na 
ostatniej chociażby komisji. Powiem tak: w tej chwili nie ma żadnych planów co do zmiany 
tego zapisu. Projekt był przyjęty w takiej formule i on jest przejrzysty i jakby zasady cały 
czas obowiązujące. Natomiast jeżeli będą jakieś propozycje to oczywiście jesteśmy w stanie 
je wziąć pod uwagę i rozważyć.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „To moja tylko 
prośba Panie prezydencie. Jeżeli takie propozycje do Pana wpłyną to prośba, żebyśmy też jak 
najszybciej mogli… jeżeli Państwo będziecie je rozważać  to żebyśmy my też od razu się nad 
tym równolegle…” 
 
Pan Piotr Dyśkiewicz Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Komunalnych powiedział: 
„Oczywiście.” 
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Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „… wspólnie 
pochylali.” 
 
Pan Piotr Dyśkiewicz Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Komunalnych powiedział: 
„Tak.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję.” 
 
Pan Piotr Dyśkiewicz Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Komunalnych powiedział: 
„Dziękuję bardzo.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję również. Jeśli nie ma już do tego punktu pytań to wrócimy do poprzedniego, bo już 
tutaj Pan dyrektor zgłasza mi, że ma odpowiedź na zadawane pytanie przez Pana 
przewodniczącego. Bardzo proszę, Panie dyrektorze.” 
 
Ad pkt. 4 – c.d. 
Informacja o funkcjonowaniu Strefy Płatnego Parkowania za okres  
od 1 października 2023 do 31 października 2024 roku. Ocena problemów stanu 
aktualnego. Propozycje modyfikacji.  
 
Pan Jacek Ambroziak Dyrektor Wydziału Transportu Publicznego i Inżynierii Ruchu 
Drogowego powiedział: „Pani prezes poinformowała mnie, że współpraca jest. Polega to w ten 
sposób: jeżeli osoba sprawdzająca czy jest wniesiona opłata stwierdzi, że może być jakieś 
wykroczenie inne popełnione przez kierujących pojazdami znajdującymi się na ulicy dzwoni 
do biura, a biuro dzwoni do straży miejskiej do osoby, która do tej współpracy jest 
wyznaczona i wtedy straż miejska podejmuje interwencję. Dziękuję.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję również. Kolejny punkt dzisiejszego posiedzenia.” 
 
Ad pkt. 6 
Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka  
w następujących sprawach: 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej 
zaproponowała, aby projekty uchwał na drukach nr 175 i 176 omówić wspólnie. Radni 
wyrazili zgodę. 
 
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2051 
(druk nr 175) i 2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024 (druk 
nr 176) 
 
Projekt uchwały na druku nr 175 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Projekt uchwały na druku nr 176 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Tu bym może poprosiła Pan skarbnika o wprowadzenie tych… i przedstawienie nam tych 
najważniejszych, najistotniejszych wprowadzonych zmian do tych dwóch uchwał.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Dzień dobry. Witam Państwa 
serdecznie. Tak w skrócie przedstawię proponowane zmiany do uchwał. Zwiększamy… 
Propozycja jest zwiększenia dochodów o 871 tysięcy złotych, w tym dochody bieżące maleją 
o 9 milionów 236 tysięcy, natomiast dochody majątkowe rosną o 10 milionów 108 tysięcy 
złotych. Wydatki budżetowe zmniejszamy o 17 milionów 129 tysięcy, w tym wydatki bieżące 
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maleją o 9 milionów 890 tysięcy, a majątkowe o 7 milionów 239 tysięcy. Największe 
jednostkowe zmiany dotyczą zwiększenia dochodów o 10 milionów 320 tysięcy w związku  
z otrzymaniem dopłaty z Banku Gospodarstwa Krajowego na przebudowę przez MTBS 
kamienicy przy Sienkiewicza 48. Zwiększenie dochodów również o milion 66 tysięcy w ZBK  
z tytułu refundacji kosztów za zużyte media. Zwiększenie dochodów o 120 tysięcy z tytułu 
renty planistycznej. Zmniejszenie dochodów z tytułu rozliczeń VAT o 10 milionów 431 tysięcy. 
Zmniejszenie wydatków z tytułu odsetek od zadłużenia o 10 milionów. Przeniesienie na rok 
2025 2 tysięcy… 2 milionów 244 tysięcy złotych na przebudowę boisk na stadionie. Również 
przesunięcie na rok 2025 miliona 704 tysięcy na przebudowę ulicy Gronowej. Zmniejszamy 
również wydatki na budowę stadionu o 2 miliony 213 tysięcy w związku z rozliczeniem 
podatku VAT. Przesuwamy na rok 2025 płatności: 614 tysięcy na plac zabaw przy MP 13 oraz 
250 tysięcy na plac zabaw na osiedlu Miodowa-Jar. Kolejne to zwiększenie dochodów  
o 147 tysięcy w związku z umową z wojewodą mazowieckim na dofinansowanie wynagrodzeń 
dla rodzin zastępczych i prowadzących rodzinne domy dziecka. Jednocześnie zwiększamy 
wydatki w MOPS-ie oczywiście na ten cel o tę samą kwotę. I największa zmiana to 
zmniejszenie przychodów z tytułu emisji obligacji o 18 milionów, co oznacza zmniejszenie 
planowanego zadłużenia o tę samą kwotę w bieżącym roku. Dziękuję bardzo. To takie 
największe zmiany. Jeśli jakieś pytania…” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję również, Panie skarbniku.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „… to chętnie odpowiemy.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy są właśnie pytania? Bardzo proszę, Panie przewodniczący.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dwa pytania 
do Pana skarbnika. W WPF-ie pozycja 1.3.2.121 mamy kwotę… przesuwamy kwotę albo 
dodajemy kwotę na uliczki na Radziwiu, w tym 2 tysiące… 2 miliony 970 tysięcy w roku 2024. 
Zastanawiam się nad jednym: czy my jesteśmy w stanie skonsumować te środki dwa 
tygodnie przed końcem roku? Chyba że wykonawca jakiejś realizacji zrobił to szybciej – tak 
tylko sobie mogę to logicznie odpowiedzieć. I drugie pytanie. Również ten sam dokument, 
1.3.2.126: ogrodzenie Parku Północnego – modernizacja. O ile pamiętam, do tej pory 
mieliśmy kwotę 190 tysięcy, teraz nam się robi 190 plus 190. Prośba o kilka zdań na ten 
temat.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Znaczy, mówimy  
o przesunięcie na rok 2025?” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział [z sali]: „Nie, 
zostaje w WPF-ie 190 na 2024 i jest 190 na 2025.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „To jest tak naprawdę… 
Właśnie tak myślałem, że to są środki, które jakby wkładamy na rok 2025, żeby móc te 
zadania zakończyć, natomiast nie zdejmujemy z tego roku, ponieważ nie mamy co z tymi 
pieniędzmi w tym roku zrobić. Czyli tak naprawdę one w tym roku będą niewykorzystane,  
a będą wykorzystane w 2025. Tak że to nie jest zwiększenie kwot, tylko jest przesunięcie 
kwot na 2025. Jedynie jest sytuacja taka, że nie zabieramy tych środków z 2024, bo 
budżetowo nie znajdujemy miejsca gdzie byśmy mogli te pieniądze wykorzystać jeszcze  
w tym roku właśnie.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział [z sali]:  
„O parku mówimy teraz?” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „I o jednym i o drugim.  
I o parku i o Radziwiu.” 
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Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział [z sali]: „Czyli 
w przypadku parku w sumie będzie 380 tysięcy?” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Nie. Właśnie to jest jakby to 
że mamy… Na ten rok mamy środki, których nie wykorzystamy i przesuwamy realizację, 
zakończenie na rok przyszły, natomiast w tym roku nie zdejmujemy tych środków, ponieważ 
nie mamy na co tych pieniędzy budżetowo, czyli na papierze, zdjąć.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział [z sali]: „OK. 
Dziękuję.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze pytania? Bardzo proszę, Pan radny Tomasz Korga.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Dziękuję bardzo. Strona 9, Panie skarbniku. Jest taki 
zapis: decyzją wojewody mazowieckiego zmniejszono o kwotę 200 tysięcy złotych plan 
dotacji celowej na utworzenie domu dla matek z małoletnimi dziećmi i kobiet w ciąży. Można 
kilka słów wyjaśnień?” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „To znaczy to jest decyzją, 
bardziej umową jeśli chodzi o te środki, które były na ten rok podpisane i otrzymane. My tą 
dotację zwróciliśmy, ponieważ okazało się, że ta inwestycja to nie planowane 200-300 tysięcy 
tak jak to było pierwotnie, tylko raczej koło miliona…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Gdzie ona będzie?” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Na Misjonarskiej.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „W którym miejscu?” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Słucham?” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „A gdzie? W którym miejscu?” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Tam gdzie są… ten nasz 
budynek na…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Już wiem.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Tam gdzie był kiedyś jeden  
z wydziałów nasz. I w związku z tym będziemy występowali o znacznie większe środki w roku 
2025 tak, żeby to zbudować. Tylko nie o 200, tylko pewnie o 800 czy 900 tysięcy.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „I 2025 będzie finałem?” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Plan jest taki, że to będzie 
jakby jednoroczne zadanie.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Dziękuję.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś pytania z Państwa strony? Jeśli nie ma, proponuję 
przejdźmy do głosowania. Dziękuję Panie skarbniku za udzielone odpowiedzi. Kto z Państwa 
radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku numer 175? 
Bardzo proszę o zagłosowanie.” 
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Wynik głosowania (projekt na druku nr 175): 
4 głosy – za 
0 głosów – przeciw 
3 głosy – wstrzymujące się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 
pomieszczoną na druku numer 176? Bardzo proszę o zagłosowanie.” 
 
Wynik głosowania (projekt na druku nr 176): 
4 głosy – za 
0 głosów – przeciw 
3 głosy – wstrzymujące się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
3) przyjęcia dla Gminy-Miasto Płock Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji 
Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych na lata 2025-2029 (druk  
nr 171) 
 
Projekt uchwały na druku nr 171 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy tu Państwo radni macie pytania do tego punktu? Jeśli nie ma pytań, proponuję 
przejdźmy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 
pomieszczoną na druku numer 171?” 
 
Wynik głosowania: 
7 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
4) w sprawie zmiany Uchwały Nr 436/XXV/2020 Rady Miasta Płocka z dnia  
26 listopada 2020 r. w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Płock 
(druk nr 178) 
 
Projekt uchwały na druku nr 178 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy do tego punktu Państwo radni macie pytania? Bardzo proszę. Jeśli nie ma pytań, 
poddaję punkt pod głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu 
uchwały pomieszczoną na druku numer 178? Bardzo proszę o oddanie głosów.” 
 
Wynik głosowania: 
7 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
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Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
5) przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miasta Płocka na 2025 rok (druk  
nr 166) 
 
Projekt uchwały na druku nr 166 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy do tego punktu Państwo radni macie pytania? Bardzo proszę. Jeśli nie ma pytań, 
poddaję ten punkt pod głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu 
uchwały pomieszczoną na druku numer 166? Bardzo proszę o oddanie głosów. Siedem osób 
na tak, ale tutaj widzę, że dołączył do posiedzenia Pan radny Emil Brzeszcz. Witamy 
serdecznie. Jest na tak, więc będzie osiem głosów na tak.” 
 
Pan radny Emil Brzeszcz głosował ręcznie. 
 
Wynik głosowania: 
8 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
6) przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miasta Płocka na 2025 rok (druk nr 167) 
 
Projekt uchwały na druku nr 167 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy Państwo radni macie pytania do tego punktu? Bardzo proszę. Nie widzę, nie słyszę, więc 
poddaję punkt pod głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu 
uchwały pomieszczoną na druku numer 167? Proszę o zagłosowanie. Pan radny jeszcze nie 
ma uruchomionego tableta, ale na tak, tak?. Dobrze, dziękuję.” 
 
Pan radny Emil Brzeszcz głosował ręcznie. 
 
Wynik głosowania: 
8 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
7) wydzierżawienia w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej 
stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Otolińskiej 
(obr. 6) (druk nr 169) 
 
Projekt uchwały na druku nr 169 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy Państwo radni macie pytania do tego punktu? Bardzo proszę. Jeśli nie ma pytań, 
poddaję punkt pod głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną projektu uchwały 
pomieszczoną na druku numer 169?” 
 
Wynik głosowania: 
8 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
8) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt Gminy-Miasto Płock w roku 2025” (druk nr 170) 
 
Projekt uchwały na druku nr 170 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy do tego punktu macie Państwo pytania? Nie ma pytań, więc poddaję punkt pod 
głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną 
na druku numer 170? Bardzo proszę.” 
 
Wynik głosowania: 
8 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
9) zmian w Statutach Osiedli Miasta Płocka (druk nr 172) 
 
Projekt uchwały na druku nr 172 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy Państwo radni macie pytania do tego punktu? Bardzo proszę. Jeśli nie ma pytań, 
poddaję punkt pod głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu 
uchwały pomieszczoną na druku numer 172?” 
 
Wynik głosowania: 
8 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt dzisiejszego posiedzenia.” 
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10) sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr 161/VII/2024 Rady 
Miasta Płocka z dnia 28 listopada 2024 r. w sprawie określenia zasad i trybu 
przeprowadzania konsultacji społecznych budżetu obywatelskiego z mieszkańcami 
Płocka (druk nr 183). 
 
Projekt uchwały na druku nr 183 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy Państwo radni macie pytania do tego punktu? Nie ma pytań, więc poddaję ten punkt 
pod głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 
pomieszczoną na druku numer 183? Bardzo proszę o zagłosowanie.” 
 
Wynik głosowania: 
8 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo.” 
 
Ad pkt. 7 
Sprawy różne. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Przeszliśmy już do spraw różnych. I w sprawach różnych mamy do zaopiniowania cztery 
wnioski o przyznanie mieszkań, więc Państwo mieliście załączone i wyjaśnione sprawy 
wszystkich czterech mieszkań w swoich materiałach. Nie będziemy już ich omawiać, 
będziemy po kolei głosować jako mieszkanie numer 1, 2, 3, 4. I poddaję pod głosowanie 
mieszkanie numer 1. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią wniosku o przyznanie 
mieszkania numer 1? Bardzo proszę. Poproszę o wynik.” 
 
Wynik głosowania (mieszkanie dla (*)): 
6 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pismo od Zastępcy Prezydenta w sprawie przyznania mieszkania dla (*) stanowi załącznik 
nr 16 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią wniosku o przyznanie 
mieszkania numer 2? Bardzo proszę o zagłosowanie.” 
 
Wynik głosowania (mieszkanie dla (*)): 
6 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pismo od Zastępcy Prezydenta w sprawie przyznania mieszkania dla (*) stanowi załącznik 
nr 17 do protokołu. 
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Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią wniosku o przyznanie 
mieszkania numer 3? Poproszę o wynik.” 
 
Wynik głosowania (mieszkanie dla (*)): 
6 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pismo od Zastępcy Prezydenta w sprawie przyznania mieszkania dla (*) stanowi załącznik 
nr 18 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią wniosku o przyznanie 
mieszkania numer 4? Poproszę o wynik.” 
 
Wynik głosowania (mieszkanie dla (*)): 
6 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pismo od Zastępcy Prezydenta w sprawie przyznania mieszkania dla (*) załącznik nr 19 do 
protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo.” 
 
Raport ze wszystkich głosowań stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 
 
Ad pkt. 8 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Pani Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała:  
„Ja – proszę Państwa – kończę na tym dzisiejsze posiedzenie Komisji Gospodarki 
Komunalnej, dziękując za udział. Wszystkiego dobrego.” 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 

Przewodnicząca 
Komisji Gospodarki Komunalnej  

/-/ Anna Derlukiewicz 
 
 
 
Protokołowała: 
/-/ Małgorzata Danieluk 
 
 
 
 
(*) – usunięto dane osobowe na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z 6 września 2001 roku o 
dostępie do informacji publicznej (t.j. Dz.U. z 2022 r. poz. 902) 


